
Aan: 

Burgemeester 

en Wethouders Gemeente 
Medemblik, 

en 

Raadsfracties Gemeente Medemblik 

Wognum, 

14 mei 2025 

Geachte bestuurders en 

beleidsmakers, 

Op 
5 

mei 

j.l. 
heb ik U een brief 

gestuurd 
met het 

onderwerp Zorgelijk 

toekomstperspectief. 

Ik heb 
geconstateerd 

dat deze brief 
geplaatst 

is in 

categorie 1, voor 

kennisgeving 

aannemen. 
Er 

wordt door een raadslid 
geprobeerd 

de brief te 
verplaatsen 

naar 

categorie II, 
de 

afdoening 
overlaten aan het 

college 
en de raad hierover 

informeren. 

Mijn 

brief is 
gericht 

aan B&W en aan de 
raadsfracties, 

en 

gevraagd 
is om 

inhoudelijke 
reacties zowel van B&W als van de raadsfracties. 

Ik vind dat het 
toekomstperspectief 

ten 
aanzien 

van beschikbare 
huisartsenzorg 

dermate 
problematisch 

is 
dat afwachten 

geen optie 
meer 

is. 

Mijn 
brief d.d. 5 

mei 
2025 

is 
hier 

duidelijk 
over. 

Ik ben 
geen 

raadslid maar heb wel een aantal 
vragen waarop 

ik antwoord wil 

hebben. 

1. Er is een chronisch tekort aan 

eerstelijns 
huisartsen. Herkent 

U 
dat ook in 

de 
regio Wognum, Nibbixwoud, Zwaagdijk-west 

en 

Benningbroek? 

2. De druk 
op 

de huisarts is inmiddels zo 

groot 
dat veel huisartsen 

geen 
trek 

meer hebben 
in 

een 

praktijk 

in 
de 

eerstelijn. 

Is 
dat aan U bekend? 

3. 
Recent is 

de 
huisartsenpraktijk 

in 

Benningbroek opgehouden 
te bestaan en 

zijn 

de 

patiënten 

verdeeld over de 
praktijken 

in de 

omgeving. 

De werkdruk 

op 
die 

praktijken 

is 
daarmee toegenomen. 

Is 
dit ook aan U bekend en hebt 

U zich hierover laten informeren door de bestaande 
huisartsenpraktijken? 

4. Gelet 
op 

de 
bouwplannen 

in het eerder 
aangegeven gebied 

is de komende 

jaren 
een forse 

toename 
van 

ingezetenen 

te 
verwachten. Ook voor die 

mensen 
is 

het 
gewenst, 

beter 
gezegd 

om meerdere redenen 
noodzakelijk, 

dat 

zij 

binnen de 
genoemde regio 

een huisarts kunnen vinden. 

Er 

zijn gemeenten 
die alternatieven ontwikkelen om de komst van een 

huisarts of huisartsen 
aantrekkelijker 

te 
maken, 

lees te faciliteren. 

Hebt U beleid dat 
erop 

is 

gericht 
om dit ook 

te 

gaan 
doen? Zo 

ja, 
hoe 

ziet 

dat beeld er concreet uit? Zo 
nee, 

hebt U het voornemen dat te 
gaan 

doen, 
en 

op 
welke 

termijn? Wanneer U 
dat voornemen niet 

hebt, 
wat is 

daarvan 
uw 

motivatie? 

Zorgelijk toekomstperspectief huisartsenzorg 

is 
een 

onderwerp 
dat 

in 
de raad 

besproken 
moet worden. Het is in ieders 

belang 
dat er beleid 

gevoerd 
wordt dat 

leidt tot 
optimale 

beschikbaarheid van 

huisartsenzorg 

in 
de 

eerstelijn. 

In 

afwachting 
van 

datgene 

wat 
komen gaat…. 

Met 
vriendelijke groet, 

Ln 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  

(geanonimiseerd)


